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Dato: 07.01.22 
Møteleder: Solveig Stirø 
Referent: Vilde R. Tveit 

 
 
 

 
Referat  

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Den 7. januar holdt Hovedstyret sitt månedlige styremøte. På møte gikk vi 
rutinemessig igjennom progresjon i understyrene, og ellers aktuelle tema. Referatet 
publiseres på nettsiden vår, for å sikre hensynet til gjennomsiktighet. Vi ønsker å være 
så åpne som mulig om driften av foreningen. 

Sign. /JF- Hovedstyre 21/22 
 
 

Leder: Solveig Stirø 
Nestleder: Vilde Roheim Tveit 

Økonomiansvarlig: Martin Blakkisrud 
Medieansvarlig: Haakon Braathen Kleven  

Leder av Sosial: Lena Haug  
Leder av idrett: Solveig Pape Meringen 

Leder av fagstyret: Magnus Magnus Brugmans 
 
 
 

SAK BEHANDLET 



 

1  Sosial v/Lena H. 
● Sosial skal holde møte onsdag 19. januar for å drøfte 

mulighetene for arrangementer fremover ettersom pandemien har 
tilspisset seg igjen.  

● De vil også sjekke muligheter for å gjennomføre noe digitalt 
 

 
2  Idrett v/Solveig P. M.  

 
● Idrett pleier å arrangere skidag/hodelykttur på nyåret. Dette tror 

vi at skal gå an å gjennomføre.  
● Ønsker skidag i Hafjell til rabatterte priser i februar, dette kan 

være et godt alternativ som er mulig å gjennomføre tross 
situasjonen.  

● Idrett har også fått tilbakemeldinger om at flere turneringer er 
ønskelig. Dette ønsker vi å arrangere mer av, men det med 
forbehold som følger av situasjonen.  
 

 
 

3  Fag v/Magnus B. 
 

● Fag har nå publisert prosedyrekonkurransen, men det er 
fremdeles uklart om vi får til å gjennomføre grunnet 
smittesituasjonen. Leder Fag holder møte med dommerne neste 
uke.  

● Det vil neste uke bli holdt gjesteforelesning i Forvaltning 1 
● Det kommer også i Tingsrett og Arbeidsrett senere i semesteret.  

4  Økonomi v/ Martin B.  
 

● Økonomiansvarlig er ferdig med å oppføre regnskapet for 2021 
● Han fortsatt i oppgave å lage budsjett for året 2022 

 
       

Vi har et mål om å gå i null hvert år, slik at alt overskuddet går ut til 
medlemmene enten direkte (gaver, billigere billetter, drikkebonger 
osv.), eller indirekte (ved investeringer i utstyr ol.)  

 
5 JFL 

 
● Komiteen har nå alt under kontroll; hytter og buss er booket. 
● Det gjenstår igjen å se om det lar seg gjennomføre grunnet 

smittesituasjon. Vi håper den har roet seg til april.  
 
 



 

6 Generalforsamling 
 

● Det vil etter vedtektene bli holdt Generalforsamling for gjenvalg 
av nye styremedlemmer i Hovedstyret. Ingen har eksklusiv rett 
på å sitte i sitt verv, og må stille til valg hvert år.  

● Ønsket dato er 22. Februar klokken 14  
 

7 Vedtekter 
 
Nåværende hovedstyre ser behov for enkelte endringer i vedtektene slik 
de står. Dette er for å tilpasse foreningens drift etter behov og utvikling. 
Forslagene diskuteres på dette møtet, og fremmes forran 
generalforsamlingen. Flertallet vil bestemme om endringene skal vedtas 
eller ikke.  
  

 
 
 

 
 
 


